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SDP i BDZS kadrovi 
u republi~koj vlasti

Tri dr`avna
sekretara 
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Grejanje u Novom Pazaru po~inje na vreme

Nova sezona novi 
na~in pla}anja
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Burna de{avanja na politi~koj sceni Nove
Varo{i nakon {to su GG, DS i NS preuzeli
vlast od naprednjaka, socijalista i SDP-a

Plju{te optu`be 
i uvrede

Nova Varo{ - Novovaro{ku poli-
ti~ku scenu u proteklih dvadesetak
dana, a nakon poslednje sednice
Skup{tine op{tine na kojoj su Gru-
pa gra|ana „Novi ljudi za Novu Va-
ro{„, DS i NS smenili dotada{nju
vlast naprednjaka, socijalista i SDP-
a, obele`ilo je bespo{tedno prepu-
cavanje aktuelne vlasti i opozicije,
optu`be za afere i korupciju s jedne
i nesposobnosti i „ kupovine“ od-
bornika sa druge strane, plju{tala su
saop{tenja i konferencije za {tam-
pu, a pravi mali rat vodio se na dru-
{tvenim mre`ama i lokalnim inter-
net grupama. @estoka polemika u
javnosti po~ela je konferencijom za
novinare „Dveri“ u ̂ a~ku, na kojoj
su glavni akteri bili predstavnici no-
ve vladaju}e koalicije u gradu na

padinama Zlatara - Slavi{a Puri} ,
zamenik predsednika op{tine, Ra-
de Raketi}, odbornik i Dejan Grbi},
biv{i zamenik direktora Direkcije
za izgradnju op{tine Nova Varo{.
Oni su, predvo|eni liderom „Dve-
ri“ Bo{kom Obradovi}em, optu`ili
naprednjake za name{tanje tende-
ra, brojne malverzacije u radu, kao i
progon politi~kih neistomi{ljenika.
Saop{tenjem su se ovih dana ogla-
sili i iz Op{tinskog odbora Srpske
napredne stranke, koji smatraju da
je pona{anje nove vlasti sramno -
po~ev{i od njenog preotimanja ku-
povinom odbornice iz redova na-
prednjaka, do nesposobnosti u ra-
du iskazane ve} u prvim danima
vladavine. R. P.
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Prijepolje - Dugo je o~ekivana ova
sednica Skup{tine op{tine Prijepolje
jer su brojne medije mesecima puni-
le pikanterije i me|usobna optu`iva-
nja predstavnika biv{e i sada{nje vla-
sti. Neke od optu`bi su i veoma
ozbiljne jer spadaju u krivi~na dela.
Zanimljivo je da se iz fioka vade „do-
kazni materijali“ od pre nekoliko go-
dina, kada su neki od aktera bili za-
jedno u vlasti. Odmah po usvajanju
dnevnog reda ~etvrte sednice Skup-
{tine op{tine, u sredu 12. oktobra, bi-
lo je jasno da }e neke druge teme bi-
ti mnogo va`nije, jer se kroz njih mo-

gu i dalje proizvoditi afere prikladne
za medije, kako bi se politi~ka scena
u Prijepolju prikazala {to `ivopisni-
jom, pa ~ak i u`arenom, iako ona to
ni po ~emu nije. 

Predsednik op{tine Dragoljub
Zindovi} je ukratko obrazlo`io sadr-
`aj izve{taja koji se na{ao pred odbor-
nicima, o ostvarivanju prihoda i ras-
hoda u prvih {est meseci ove godine
u odnosu na plan, uz konstataciju da
je o~igledno do{lo do precenjivanja.
Po Zindovi}evim re~ima, zabrinjava-
ju}e je {to je cela bud`etska rezerva,
stalna i teku}a, potro{ena u prvom

kvartalu ove godine, {to }e re}i u vre-
me izborne kampanje. Odbornik
SDP Emir Ha{imbegovi}, smatrao je
da kao predsednik op{tine u tom pe-
riodu treba da istakne da je bud`et-
ska rezerva, ina~e u vrednosti od oko
20 miliona dinara, potro{ena zbog
sanacije o{te}enja koja su izazvana
vremenskim neprilikama, zbog ~ega
je bilo progla{eno i delimi~no van-
redno stanje u op{tini. Me|utim, od-
bornici iz redova koalicione ve}ine
nisu se slo`ili da su sredstva namen-
ski potro{ena. I. H. D.
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^etvrta sednica Skup{tine op{tine Prijepolje

Razme{tanje kadrova
i pokoja psovka 

Jo{ jedna `ustra sednica: Prijepolje 
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DOBROVOLJNO DAVANJE KRVI
Tutin - Oko 70 srednjo{kolaca u Tutinu u~estvovalo je u akciji dobrovoljnog da-

vanja krvi, koju su organizovali Crveni krst i Institut za transfuziju krvi iz Beograda.
Akciji se odazvalo 20 |aka vi{e nego pro{li put, naro~ito onih kojih su prvi put davali
ovu dragocenu te~nost. Doktorka u Institutu za transfuziju krvi Dragana Stoji} rekla
je radiju Sto plus da je zadovoljna odzivom, a posebno je raduje razvijena svest o do-
brovoljnom davanju krvi kod mladih ljudi.

SLOVA^KI DIPLOMATA U SDA 
Novi Pazar - U okviru posjete Novom Pazaru, savjetnik u Ambasadi Slova~ke u

Beogradu Jozef Sabo, posjetio je Stranku demokratske akcije Sand`aka i razgovarao
o aktuelnoj politi~koj situaciji. Predstavnici SDA Sand`aka su savjetnika Ambasade
Slova~ke upoznali sa trenutnim stanjem i polo`ajem Bo{njaka u Srbiji, problemima
sa kojima se svakodnevno susre}u i odnosom dr`avnih organa prema njima. Na sas-
tanku je bilo rije~i i o posljednjem izboru sudija u Osnovnom i Prekr{ajnom sudu u
Novom Pazaru kao i o de{avanjima za vrijeme i poslije utakmica FK Novi Pazar - FK
Crvena Zvezda koje su odr`ane 22. marta i 28. avgusta ove godine u Novom Pazaru,
saop{tava SDA.
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Prijepolje - Dugo je o~ekivana ova
sednica Skup{tine op{tine Prijepolje jer
su brojne medije mesecima punile pi-
kanterije i me|usobna optu`ivanja
predstavnika biv{e i sada{nje vlasti. Ne-
ke od optu`bi su i veoma ozbiljne jer
spadaju u krivi~na dela. Zanimljivo je da
se iz fioka vade „dokazni materijali“ od
pre nekoliko godina, kada su neki od ak-
tera bili zajedno u vlasti. Odmah po
usvajanju dnevnog reda ~etvrte sednice
Skup{tine op{tine, u sredu 12. oktobra,
bilo je jasno da }e neke druge teme biti
mnogo va`nije, jer se kroz njih mogu i
dalje proizvoditi afere prikladne za me-
dije, kako bi se politi~ka scena u Prijepo-
lju prikazala {to `ivopisnijom, pa ~ak i
u`arenom, iako ona to ni po ~emu nije. 

Kako je tro{ena 
bud`etska rezerva 

Predsednik op{tine Dragoljub Zindo-
vi} je ukratko obrazlo ìo sadr`aj izve{ta-
ja koji se na{ao pred odbornicima, o
ostvarivanju prihoda i rashoda u prvih
{est meseci ove godine u odnosu na plan,
uz konstataciju da je o~igledno do{lo do
precenjivanja. Po Zindovi}evim re~ima,
zabrinjavaju}e je {to je cela bud`etska re-
zerva, stalna i teku}a, potro{ena u prvom
kvartalu ove godine, {to }e re}i u vreme
izborne kampanje. Odbornik SDP Emir
Ha{imbegovi}, smatrao je da kao pred-
sednik op{tine u tom periodu treba da is-
takne da je bud`etska rezerva, ina~e u
vrednosti od oko 20 miliona dinara, po-
tro{ena zbog sanacije o{te}enja koja su
izazvana vremenskim neprilikama, zbog
~ega je bilo progla{eno i delimi~no van-
redno stanje u op{tini. Me|utim, odbor-
nici iz redova koalicione ve}ine nisu se
slo ìli da su sredstva namenski potro{e-
na, navode}i datume gde su i kada ra|e-
ni neki putni pravci, po{to se sve de{ava-
lo u jeku izborne kampanje, pa smatraju
da je to prethodna vlast koristila kao iz-
vor za finansiranje svoje kampanje. Broj-
ne replike, pune pikanterija, van dnev-
nog reda, primorale su predsednicu
Skup{tine op{tine Stanu Markovi} da iz-
ri~e opomene jer su odbornici po~eli da
se nazivaju me|usobno „la`ovima“, ~ulo
se i ko je „{erif“, ko „telal“, ko „~ajo“, pa
sve do vulgarnosti i psovki.

Koristila se govornica da se po{alje
po neka politi~ka poruka, uvreda, da se
insinuacijom opomene „doti~ni“ koji
se sam prepoznaje, da ima ne{to „iz fi-
oke“ i za njega. Vrlo o{tre re~enice iz-
menjali su odbornik Esad Hod`i}

(SDP) i predsednik op{tine Zindovi}
koje upu}uju da ima mesta za mnoga
preispitivanja jer su u jednom periodu
zajedno bili deo vlasti koja je donosila,
kako se pokazuje i neke sporne odluke
koje se sada koriste za obra~une po
medijima. Aktuelizirana je ponovo
pri~a o nepla}enim ra~unima za stru-
ju privatnog preduze}a ~iji je vlasnik
Esad Hod`i}. ̂ lan op{tinskog ve}a Mi-
lan Ga~evi} pokazao je navodni ra~un
za utro{enu struju koja nije pla}ana
{est godina, a komisija koja je formira-

na utvrdila je tada, po njegovim re~i-
ma, da brojilo nije ni menjalo sve te go-
dine stanje. Hod`i} je o{tro reagovao,
nazvao taj ra~un falsifikatom, Ga~evi-
}a ~ovekom bez kredibiliteta, ali je
predsednik op{tine Zindovi} naglasio
da }e li~no zatra`iti da jo{ jednom nad-
le`ni organi provere navedene tvrdnje

i kako je bilo mogu}e da Hod`i} za to
ne snosi nikakvu odgovornost. 

U drugom planu je ostala ~ak ~injeni-
ca da }e uskoro biti re{eno pitanje groblja
na Rosuljama u Brodarevu gde odavno
nema mesta za sahranjivanje jer je treba-
lo tokom 10 prethodnih godina preduze-
ti komplikovane pravne radnje koje su
izostajale. Popodne istog dana zasedanja,
odbornik Hod ì} je prilo ìo dokaz da je
platio ra~un za struju, na {ta je reagovao
odbornik Bahrija Beganovi} (DPS) poja-
{njavaju}i da je to daleko manja svota

koja je upla}ena u dogovoru sa tu`ila-
{tvom kako ne bi bio krivi~no gonjen.

Odbornici opozicije su ukazali na ne-
primeren na~in na koji se razre{avaju
dosada{nji direktori preduze}a i ustano-
va koje se finansiraju iz bud`eta i imenu-
ju vr{ioci du`nosti, odnosno ~lanovi
upravnih i nadzornih odbora. Odbor-

ni~ka ve}ina je, pak, iskoristila da pod-
seti da su isto to i oni ~inili, da tako|e ni-
su birani uvek oni koje preporu~uje rad-
na biografija za ta mesta, kao i da su izo-
stajali svi podaci osim imena o osobama
koje se imenuju u upravne i nadzorne
odbore. Tako su razre{eni svi dosada{nji
~lanovi upravnih i nadzornih odbora
ustanova koje se finansiraju iz bud`eta,
kao i ~lanovi nadzornih odbora dva jav-
na preduze}a, a imenovani su novi. Ta-
ko|e su razre{eni dosada{nji, a imeno-
vani vr{ioci du`nosti direktori JKP

„Lim“ (DPS), JP Direkcija za izgradnju
BDZS), Doma zdravlja (DPS), Doma
kulture (SPS), Centra za socijalni rad
(BDZS) i Turisti~ke organizacije (SPS)

Re{enje problema 
odlaganja otpada?

Svakako najzna~ajnija ta~ka dnev-
nog reda odnosila se na predlog Odluke
o odre|ivanju lokacije za transfer stani-
cu za privremeno skladi{tenje i selekto-
vanje otpada. Op{tinsko ve}e je iza{lo sa
predlogom lokacije za deponiju za koju
je 1992. godine ura|ena projektna doku-
mentacija, ali se od te lokacije u to vreme
odustalo. Re~ je o parceli koja se nalazi na
polovini puta Prijepolje - Brodarevo, u
mestu Strugovi, u {umovitom predelu,
koji put odvaja od Lima. I potpredsednik
op{tine Stanko Kijanovi}, koji je obrazla-
gao ovaj predlog, sla`e se da }e biti pro-

blema oko dokumentacije, ali da je za sa-
da to jedina lokacija koja se mo`e pred-
lo ìti jer je to obaveza lokalne samoupra-
ve, a predsednik op{tine Zindovi} je na-
veo da su stigla obe}anja sa nivoa dr`ave
da }e biti ulo`eno oko dva miliona evra
da to zaista bude transferna stanica, sa-
vremeno ura|ena, a ne puko smetli{te. 

Ovaj predlog doveo je na sednicu i
predstavnike grupe gra|ana i nekoliko
nevladinih organizacija i udru`enja gra-
|ana koji su izrazili protest zbog lokaci-
je, uz argumentaciju da je blizu za{ti}e-
nih podru~ja parkova prirode Kamena
Gora i Sopotnica, te doma}instava, vo-
dotokova i poljoprivrednog zemlji{ta.
Odbornik Esad Hod`i} (SDP) je ukazao
da je daleko bolje re{enje odvo`enje
sme}a na deponiju Duboko u U`ice, da
je prethodna vlast o tome razgovarala sa
predstavnicima nadle`nog ministar-
stva, da su ~ak stigla i uveravanja da }e
se ta deponija dobiti donaciju ve}u od
~etiri miliona evra za pro{irenje uz
uslov davanja saglasnosti za deponova-
nje sme}a iz Prijepolja kao desete op{ti-
ne koja bi je koristila. 

l̂anovi Op{tinskog ve}a smatraju da
je to preskupo, da 50 tona dnevno sme-
}a koje bi se deponovalo iz Prijepolja ko-
{ta preko 1500 evra, da je re~ o udaljeno-
sti od 100 kilometara za {ta treba obez-
bediti posebna vozila, te da ne ̀ ele save-
te od onih koji za 12 godina vlasti nisu
re{ile ovaj problem, a sada uzbunjuju
javnost, iako je re~ o problemu koji je
doveden do usijanja jer mesta za odlaga-
nje sme}a u Stanjevinama vi{e nema.
Tako|e su predstavnici izvr{ne vlasti na-
glasili da je ovo samo po~etna odluka
koja je neophodna da bi se iza{lo iz pot-
punog }orsokaka u koji se zapalo i da }e
gra|ani biti detaljno o svemu informisa-
ni o svakom daljem postupanju.

Indira Had`agi} Durakovi}

Stanari zgrade u Skerli}evoj ulici u Pljevljima u kojoj je smje{tena
kotlarnica ponovo se obra}aju op{tinskim vlastima

Oslobodite nas pla}anja grijanja
Pljevlja - Stanari zgrade u Skerli}e-

voj ulici u Pljevljima, u kojoj je smje{te-
na gradska kotlarnica, tra`e od op{tine
da ih oslobodi pla}anja usluge grijanja,
dok se toplana ne izmjesti na novu lo-
kaciju. Upravnik ove zgrade u centru
Pljevalja, @arko Malid`an ka`e da je od-
luka o osloba|anju pla}anja grijanja
najmanje {to bi nadle`ni mogli da u~i-
ne za stanare jer je kotlarnica u njiho-
voj zgradi najve}i zaga|iva~ u gradu.

Zaga|enje u ovoj ulici je svako-
dnevno i desetostruko ve}e od do-
zvoljenog. Malid`an isti~e da je in-

spekcija dva puta zbog toga zatvarala
kotlarnicu. Potpredsjednik Op{tine
Ljubi{a ]ur~i} nedavno je najavio da
bi nova toplana najranije mogla da se
izgradi do jeseni 2018. godine, a ela-
boratom o razvoju energetike predvi-
|eno je da se cio posao zavr{i do
2020. Podgori~ke Vijesti podsje}aju
da su stanari 2011. postigli dogovor
da ne pla}aju grijanje dok se ne iz-
mjesti kotlarnica sa lokalnom admi-
nistracijom, na ~elu sa Filipom Vu-
kovi}em (DPS). Taj sporazum je uki-
nula vlast na ~elu sa Milojem Pupovi-

}em (SNP), tvrdi Malid`an. U izjavi
za Vijesti Malid`an ka`e da su grija-
nje i druge komunalne usluge pre-
skupe. „Neshvatljivo je da je grijanje
u Bijelom Polju, Priboju, Prijepolju,
Novoj Varo{i, tamo gdje se griju na
pljevaljski ugalj, jeftinije po kvadratu
nego u Pljevljima“. On je precizirao
da grijanje pla}a svakog mjeseca po
47 evra, {to je prakti~no 94 evra mje-
se~no tokom polugodi{nje grejne se-
zone. Malid`an tvrdi i da je kvalitet
grijanja lo{, iako stanuje u zgradi u
kojoj se nalazi kotlarnica. C. D. 

^etvrta sednica Skup{tine op{tine Prijepolje

Razme{tanje kadrova i pokoja psovka 
@estoke optu`be biv{e 
i sada{nje vlasti, iz fioka
se vade „dokazni 
materijali“ od pre 
nekoliko godina, 
kada su neki od aktera
bili zajedno u vlasti

Aktuelizirana pri~a o
(ne)pla}enim ra~unima
za struju privatnog 
preduze}a ~iji je vlasnik
Esad Hod`i} (SDP)

Razre{ena na~elnica op{tinske uprave
Op{tinsko ve}e na sednici koja je odr`ana 29. septembra razre{ilo je du`nosti

na~elnicu Op{tinske uprave Hanku Hajdarevi}, a za vr{ioca du`nosti postavlje-
na je na istoj sednici diplomirana pravnica Sabira Hod`i}. Posle primopredaje
du`nosti, dosada{njoj na~elnici kojoj je kao kadru SDP tekao tre}i mandat, izda-
to je re{enje kojim se raspore|uje na poslove koordinatora mati~ne slu`be i gra-
|anskog stanja. Op{tinsko ve}e nije prihvatilo izve{taj o radu Op{tinske uprave,
imalo je brojne primedbe, neke su se odnosile na izdavanje gra|evinskih i upo-
trebnih dozvola, te odre|ivanje lokacija za bira~ka mesta, ali }e se vi{e detalja o
radu Op{tinske uprave ~uti kada se o izve{taju bude raspravljalo na nekoj od na-
rednih sednica Skup{tine op{tine.

„Pale“ te{ke re~i i pokoja opomena:
Odbornici prijepoljske SO
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS
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^ekanje 
Kad god pro|em pored dve reke {to ~ar{iju krase, Jo{anice {to kri-

vuda i Ra{ke {to kroz grad buja, vidim koliko imamo avlijskih ~istunaca.
Sve {to ovliju ru`i ili ima opasnost od iste „zaplovi“ krivudaju}i i bujaju-
}i. Bacanje u reku postala je ustaljena navika. Baci{ u reku, okrene{ gla-
vu i dvesta na sat krene{ da „zakucava{„ dr`avu i vlast, pognasuze pri-
stigle sa svih strana... I naravno, ~eka se dobra, dobra ki{a da nabujala
reka na ~iste avlije i zaprljane ulice ispovra}a svoju utrobu. Opet sve iz
po~etka. Nikad vi{e, a ni manje do prve prilike. Ko ~eka, mo`da i do~eka.
Ima onih {to ~ekaju, ali im se desi da ne do~ekaju. Ispred lekarskih ordi-
nacija se ~eka u redu. Zakazan dolazak za zakazivanje. Jednom se raspi-
tuje kad da se do|e da se zaka`e. Drugi put se dolazi na zakazivanje, a
tre}i put se sti`e na zakazano posle nekoliko meseci. U ~ekanju mo`da i
ozdravi. Listi zvanoj ̀ ivot mo`e da ~eka niko ni{ta ne mo`e. Vele, {to du-
`e ~eka{ doktora vi{e }e{ da ga ceni{. S. N. 

Novi Pazar - Gradska toplana u No-
vom Pazaru spremno do~ekuje predsto-
je}u grejnu sezonu. Pripreme i remonti
su zavr{eni i korisnici centralnog greja-
nja od sutra mogu da ra~unaju na tople
radijatore. Za razliku od prethodnih
grejnih sezona, ova sada{nja donosi kva-
litetnije grejanje, ali i novi na~in pla}a-
nja. Gradski parlament je na posled-
njem zasedanju doneo odluku o novom
na~inu pla}anja grejanja. To zna~i da }e
korisnici oko 1.200 stanova i vi{e od 300
poslovnih prostorija u toku grejne sezo-
ne pla}ati realni utro{ak. Na ra~unu }e
se na}i 80 odsto realnih i 20 odsto fik-
snih tro{kova koji se obra~unavaju na
osnovu povr{ine stana ili objekta koji je

priklju~en na sistem daljinskog grejanja.
Fiksni deo ra~una pla}a}e se svih 12 me-
seci, a u stanovima i poslovnim prosto-
rijama gde ne mo`e da se meri utro{ena
energija cene }e biti ni`e za ~etiri odsto
u odnosu na pro{lu grejnu sezonu.

- Po novom modelu naplate u kalku-
laciju cena Gradska toplana ulazi sa uo-
bi~ajenim tro{kovima. Novina je {to do-
lazi do preraspodele potro{a~a na one
koji tro{e vi{e i koji tro{e manje. Za kori-
snike kod kojih ne postoji mogu}nost za
merenje toplotne energije, 98,40 dinara
po metru kvadratnom za stambeni i
147,60 za poslovni deo i pla}a se 12 me-
seci. Sa ovakvim cenama, u pore|enju
sa gradovima sli~ne veli~ine, mi smo u

donjem delu republi~ke tabele, obja-
{njava tehni~ki direktor u ovom predu-
ze}u Raco Vu~kovi} i dodaje da je „pari-
tet ovih cena za stanove 5,7 dinara po ki-
lovat-~asu za varijabilni i 36,5 dinara za
fiksni deo. Za poslovni prostor u varija-
bilnom delu cena je 8,55 dinara po kilo-
vat-~asu i 54, 97 dinara za fiksni deo“.

Prelazak na novi na~in naplate gre-
janja po utro{ku omogu}en je zahvalju-
ju}i realizaciji projekta KFW4. Pre ~etiri
godine ovim projektom po~ela je revita-
lizacija i modernizacija grejnog sistema
u Novom Pazaru. Grad je ovaj projekat
realizovao uz finansijsku pomo} Mini-
starstva energetike Srbije i nema~ke
KFW banke. S. N. 

Novi Pazar - Novopazarska gimna-
zijalka Emilija \okanovi} na{la se me-
|u {est srednjo{kolaca u Srbiji kojima
je Upravni odbor Fondacija Evro za
znanje dodelio stipendiju. Za ovu sti-
pendiju je konkurisalo 35 kandidata.
Oni }e dobiti po 100 hiljada dinara i to
}e im biti ispla}eno u 10 jednakih rata.

Emilija je u~enica ~etvrte godine Gim-
nazije. Njen prosek ocena je pet. Do sa-
da je osvajala priznanja na brojnim re-
publi~kim i me|unarodnim takmi~e-
njima. Najzna~ajniji uspesi su joj dru-
go mesto na Balkanskoj geografskoj
olimpijadi i ~etvrto mesto na Svetskoj
geografskoj olimpijadi. S. N.

Novi Pazar - Do 20. oktobra u galeriji
Kulturnog centra bi}e izlo`eni radovi
u~esnika pro{logodi{njeg saziva Likov-
ne kolonije „Sand`ak inspiracija umet-
nika“. U pro{logodi{njem, 15. sazivu
u~estvovalo je sedam likovnih stvarala-
ca iz Srbije i BiH: Neda Arizanovi}, Mi-
lo{ Ili}, Jelena Lali}, Goran ]eli~anin,
Danis Fejzi}, Hajrudin Dazdarevi} i El-
zana Nurkovi}. Iz novopazarskog Kul-
turnog centra saop{teno je da ova mani-

festacija „pored samog promovisanja i
afirmacije Sand`aka kao unikatnog am-
bijenta, daje se mogu}nost da prome-
nom mesta odr`avanja i manji gradovi
budu podjednako u tokove likovnih de-
{avanja“. Osim u Novom Pazaru, ova li-
kovna kolonija je odr`avana i u Plavu
Prijepolju, Sjenici i Ro`aju. Organizator
kolonije je Kulturni centar, a finansijski
je podr`avaju Ministarstvo kulture Srbi-
je i grad Novi Pazar. S. N.

Grejna sezona po~inje na vreme

Nova sezona novi na~in pla}anja

Bratska poseta ekonomaca iz Sarajeva
Novi Pazar - U~enici Ekonomsko-tr-

govinske {kole iz Sarajeva boravili su
kod svojih vr{njaka u Novom Pazaru.
Ekonomsko-trgovinske {kole iz ova
dva grada su bratske od pro{le godine.
Za nekoliko dana doma}ini su sa gosti-
ma boravili u Beogradu, na Zlatiboru i
Kopaoniku i obi{li su kulturno-istorij-
ske znamenitosti u ovom gradu.

U~enike obe {kole primio je i novo-
pazarski gradona~elnik Nihad Bi{evac.
On je ocenio da je „ovo dobra prilika
da se kroz dru`enje u~enika grad pro-
movi{e i sti~e nove prijatelje. Novi Pa-
zar je pobratim sa sarajevskom op{ti-
nom Stari grad i dobro je da se mladi
me|usobno upoznaju i dru`e“ Novo-
pazarska Ekonomsko-trgovinska {ko-

la ima bratske {kole i u Turskoj i Ne-
ma~koj i direktor {kole Sead Ljaji} ka-
`e da je plan „da sve {kole me|usobno
uve`u i da svake ~etvrte po jedna bude
doma}in me|unarodnog okupljanja
mladih ljudi iz ~etiri dr`ave“. Uzvrat-
na poseta novopazarskih ekonomaca
Sarajevu planirana je za april slede}e
godine. S. N.

Ekonomci sa gradona~elnikom
Novog Pazara
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Novi Pazar - Predsednik Bo{nja~kog
nacionalnog ve}a (BNV) i predsedava-
ju}i Koordinacije nacionalnih ve}a Su-
lejman Ugljanin od ministarke dr`avne
uprave i lokalne samouprave Ane Brna-
bi} tra`i hitan sastanak sa rukovod-
stvom Koordinacije.  U pismu ministar-
ki Brnabi}, Ugljanin navodi da se „naci-
onalna ve}a nacionalnih manjina, ali i
udru`eni kroz Koordinaciju suo~avaju
sa mnogim problemima u svom radu i
funkcionisanju, a to se najbolje pokaza-

lo na usvajanju Akcionog plana za
ostvarivanje prava nacionalnih manji-
na“. Predsednik BNV ocenjuje da taj do-
kument nije uvrstio bitne predloge na-
cionalnih manjina, da je usvojen u
manjkavoj proceduri, da ga nije razma-
trao Savet za nacionalne manjine Srbije,
pa je „zbog toga nelegitiman i potrebna
je njegova revizija“. Zatim, zakoni koji
reguli{u pitanja nacionalnih manjina
nemaju nijednu obavezuju}u normu ni-
ti kaznenu odredbu „te iz tih razloga na-

cionalne manjine nailaze na ~este nepre-
mostive prepreke u komunikaciji sa dr-
`avnim organima, lokalnim samoupra-
vama i drugim institucijama i organiza-
cijama“. Na kraju pisma Ugljanin pred-
la`e da se na sastanku sa ministarkom
dr`avne uprave i lokalne samouprave
razgovara o reviziji Akcionog plana za
ostvarivanje prava nacionalnih manjina,
obezbe|ivanju uslova za rad Koordina-
cije nacionalnih ve}a i o otklanjanju pre-
preka u ostvarivanju nadle`nosti. S. N. 

Novi Pazar - Odlukom Vlade Srbije na mesto dr`avnih se-
kretara postavljeni su kadrovi Sand`a~ke demokratske partije
(SDP) i Bo{nja~ke demokratske zajednice Sand`aka (BDZS).
Biv{i gradona~elnik Novog Pazara Meho Mahmutovi} imeno-
van je za dr`avnog sekretara u Ministarstvu zdravlja. Mahmu-
tovi} je doktor medicinskih nauka i pre izbora na mesto gra-
dona~elnika radio je kao lekar u novopazarskom Zdravstve-
nom centru.

Za dr`avne sekretare imenovani su i kadrovi BDZS. Pred-
sednik Izvr{nog odbora ove partije i odbornik u gradskom par-

lamentu Edin Ze}irovi} imenovan je za dr`avnog sekretara u
Ministarstvu gra|evinarstva, saobra}aja i infrastrukture. Ze}i-
rovi} je diplomirani in`enjer gra|evine. Njegov partijski kole-
ga iz Tutina Zaim Red`epovi} postavljen je za dr`avnog sekre-
tara u Ministarstvu za rad, zapo{ljavanje, bora~ka i socijalna pi-
tanja. Red`epovi} je {ef odborni~ke grupe u op{tinskoj skup-
{tini u Tutinu. Ranije je lider BDZS Muamer Zukorli} izabran
za predsednika Odbora za obrazovanje Skup{tine Srbije, a ne-
davno i za predsednika parlamentarne grupe prijateljstva sa
Saudijskom Arabijom. S. N. 

Ugljanin tra`i sastanak sa ministarkom Brnabi}

SDP i BDZS kadrovi u republi~koj vlasti

Tri dr`avna sekretara 

Nova imena starim {kolama
Novi Pazar - Tri osnovne {kole u No-

vom Pazaru od po~etka ove {kolske
godine rade pod novim imenima. Mi-
nistarstvo prosvete dali je saglasnost
da {kole „Rastko Nemanji} Sava“ na
Dojevi}u, „Aleksandar Stojanovi} Le-
so“ u De`evi i „Selakovac“ u istoime-
nom naselju, dobiju nova imena.

O[ „Rastko Nemanji} Sava“ u na-
selju Dojevi}e u 102. godinu postoja-
nja ulazi sa novim imenom. U decem-
bru pro{le godine {kola je dobila novu
i savremeno opremljenu zgradu, koja
je izgra|ena sredstvima donatora iz
Ujedinjenih Arapskih Emirata (UAE).

U znak zahvalnosti donatorima, {kola
je dobila ime po predsedniku UAE Ka-
lifi bin Zajedu Al Nahjanu. Prvi srpski
prosvetitelj Rastko Nemanji} „prese-
lio“ se u De`evu i tamo „zamenio“ u~e-
snika Narodnooslobodila~kog rata iz
ovog kraja Aleksandra Stojanovi}a Le-
sa. Na inicijativu Bo{nja~kog nacional-
nog ve}a (BNV), Ministarstvo je odo-
brilo da O[ „Selakovac“ dobije ime O[
„Avdo Me|edovi}“, po jednom od naj-
ve}ih bo{nja~kih epskih pesnika. Ovu
{kolu je BNV proglasio ustanovom od
posebnog zna~aja za obrazovanje Bo-
{njaka na maternjem jeziku. S. N. 

Sand`ak inspiracija umetnika u Galeriji

Evro stipendija 
Emiliji \okanovi}
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Nova Varo{ - Novovaro{ku politi~ku sce-
nu u proteklih dvadesetak dana, a nakon
poslednje sednice Skup{tine op{tine na
kojoj su Grupa gra|ana „Novi ljudi za No-
vu Varo{„, DS i NS smenili dotada{nju
vlast naprednjaka, socijalista i SDP-a, obe-
le ìlo je bespo{tedno prepucavanje aktuel-
ne vlasti i opozicije, optu`be za afere i ko-
rupciju s jedne i nesposobnosti i „ kupovi-
ne“ odbornika sa druge strane, plju{tala su
saop{tenja i konferencije za {tampu, a pra-
vi mali rat vodio se na dru{tvenim mre`a-
ma i lokalnim internet grupama. 

@estoka polemika u javnosti po~ela je
konferencijom za novinare „Dveri“ u ̂ a~-
ku, na kojoj su glavni akteri bili predstav-
nici nove vladaju}e koalicije u gradu na
padinama Zlatara - Slavi{a Puri} , zame-
nik predsednika op{tine, Rade Raketi},
odbornik i Dejan Grbi}, biv{i zamenik di-
rektora Direkcije za izgradnju op{tine No-
va Varo{. Oni su, predvo|eni liderom
„Dveri“ Bo{kom Obradovi}em, optu`ili
naprednjake za name{tanje tendera, broj-
ne malverzacije u radu, kao i progon poli-
ti~kih neistomi{ljenika.

- Afere, kriminal i korupcija su za vre-
me vladavine naprednjaka u Novoj Varo-
{i poprimili ozbiljne razmere, a sve se za-
ta{kava iz vrha SNS. Da Aleksandar Vu~i}
ima ozbiljnu nameru da se protiv ovih
radnji obra~una, Dimitrije Paunovi} bi
odavno bio u zatvoru. U ovoj op{tini su
name{tani tenderi za izvo|enje radova na
izgradnji lokalnih puteva koji su raznim
aneksima ugovora dobijali dodatna sred-
stva, pitanje za naprednjake je i za{to je
ski-staza sa `i~arom, izgra|ena i opre-
mljena bud`etskim sredstvima, privatizo-
vana za jedan dinar, a sli~no je ra|eno i sa
„Panoramom“. Za{to su bile privilegova-
ne strane kompanije u drvnoj industriji
kojima je ponu|eno sve, a doma}im pro-
izvo|a~ima ni{ta? Kako je mogu}e da je
14 ljudi iz op{tinskih javnih preduze}a ot-
pu{teno samo zato {to su pripadali dru-
gim politi~kim opcijama i nisu hteli da
u~estvuju u korupciji, ~ulo se na konfe-
renciji „Dveri“, uz najavu zamenika pred-
sednika op{tine Slavi{e Puri}a da }e zbog
svega ovoga nova vlast podneti krivi~ne
prijave. On je utvrdio i da su za vreme vla-
sti SNS-a svi koji misle druga~ije, ~ak i pri-

vatni preduzetnici, bili suo~eni sa ogrom-
nim pritiscima i inspekcijama, a da su
gra|ani u sudskim sporu sa Op{tinom po
raznim osnovama trpeli torturu tako {to
su im u stanove upadale lokalne inspekci-
je i poreski organi. 

Saop{tenjem su se ovih dana oglasili i
iz Op{tinskog odbora Srpske napredne
stranke, koji smatraju da je pona{anje no-
ve vlasti sramno - po~ev{i od njenog pre-
otimanja kupovinom odbornice iz redova
naprednjaka, do nesposobnosti u radu is-
kazane ve} u prvim danima vladavine. 

- Nova vlast je odmah po njenom pre-
otimanju demonstrirala nesposobnost
na delu usvajanjem po hitnom postupku
odluke da Op{tina Nova Varo{ odustane

od kupovine kamenoloma u Bistrici sa ci-
ljem da ovaj zna~ajan resurs pre|e u ruke
privatnika iz Prijepolja, ~ime bi mu se
odu`ili za finansiranje kupovine odbor-
ni~kog mandata. Neverovatno je licemer-
no da oni koji su od 2000. do 2012. godi-
ne zakatan~ili fabrike, ojadili gra|ane no-
vovaro{ke op{tine, ostaviv{i njih oko
5.000 bez posla i na ulici, sada, zajedno sa
Obradovi}em, izmi{ljaju la`i o SNS-u,
koji su oporavili op{tinski bud`et, ostavi-
li im u kasi 60 miliona dinara, i{~upali ve-
}inu preduze}a iz kand`i tajkuna i kon-
troverznih biznismena, podstakli pri-
vredne aktivnosti i privukli strane inve-
sticije i oblast turizma kroz zakup „Pano-
rame“ podigli na najvi{i mogu}i nivo u
ovim okolnostima. Ovakvi uspesi o~i-
gledno smetaju Obradovi}u i njegovim
pulenima, ~iji je cilj da Novu Varo{ i Zla-
tar vrate u 2012. kada je sve bilo zapu{te-
no, a gradskim ulicama i oko hotela,
umesto ljudi i turista, hodali psi lutalice,
deo je iz saop{tenja lokalnog ogranka
SNS, u kome se isti~e da }e naprednjaci,

kao i dosada, raditi isklju~ivo u interesu
gra|ana uz nastojanje da za{tite grad od
ove, kako su je nazvali, „nakaradne koali-
cije formirane zarad li~nih interesa ljudi
sklonih la`ima, manipulacijama, preva-
rama i politi~kim podmetanjima“. 

Ina~e, u poslednjih nekoliko dana, pre-
pucavanja vlasti i opozicije preme{tene su
sa portala i iz {tampanih medija na dru-
{tvene mre`e, gde se vodi pravi mali „rat“
biv{ih i aktuelnih vladaju}ih politi~kih
struktura, a posebno njihovih aktivista,
simpatizera i strana~kih botova. Bilo je i
verbalnih incidenata izme|u dve „zara}e-
ne“ strane, a situacija je kulminirala pozi-
vom Policije direktorki Centra za socijalni
rad Jeleni Lekovi} (SNS) da izjavu povo-

dom prijave predsednika lokalnog parla-
menta Nikole Jeli}a (NS) u kojoj se navodi
da je ometala javni red i mir u zgradi Op-
{tine. 

U Novoj Varo{i, me|utim, trenutno
vlada zati{je na temu da li bi eventualno na
nekoj od narednih sednica SO (prva je pla-
nirana do kraja meseca) moglo do}i do
ponovnog pretumbavanja vlasti. Predsed-
nik op{tine Radosav Rade Vasiljevi} tvrdi
da takve bojazni nema i da se novoformi-
rana vladaju}a koalicija u~vrstila, kao i da
ima „ozbiljnih nagove{taja da se skup{tin-
ska ve}ina ~ak i uve}a, ako ne na prvoj, on-
da na drugoj narednoj sednici lokalnog
parlamenta“. Naprednjaci osu|uju ova-
kvu izjavu novog prvog ~oveka op{tine, is-
ti~u}i da on otvoreno najavljuje ponovni
poku{aj koruptivnih radnji i novu kupovi-
nu odbornika iz reda opozicionih partija.
U SNS-u, kako se nezvani~no saznaje, tre-
nutno ne preduzimaju ni{ta kako bi pono-
vo preuzeli kormilo op{tine, ve} }e delova-
ti kao jaka i mo}na opozicija. 

R. Popovi}

Bijelo Polje - Uo~i predizborne {utnje,
pred parlamentarne izbore 16. oktobra u
Crnoj Gori, u Bijelom Polju su konvenci-
je odr`ali Demokratska partija socijalista
(DPS) i Socijal demokratska partija
(SDP), koje su do nedavno bile u koalici-
ji i ~inile crnogorsku vlast. 

Predsjednik DPS i predsjednik Vlade
Crne Gore Milo \ukanovi} je kazao da
nikada Crna Gora nije bila toliko posve-
}ena ravnomjernom regionalnom razvo-
ju kao u prethodne ~etiri godine. Po nje-
govim rije~ima u ovoj godini za tu politi-
ku regionalnog razvoja Vlada Crne Gore
je opredijelila 980 miliona evra. 

- U ovoj godini smo izdvojili 250 mi-
liona evra za gradnju auto-puta Bar - Bo-
ljari. Zna~ajna sredstva od 55 miliona
evra za gradnju regionalnog puta izme-
|u Berana i Kola{ina koji otvara Bjelasi-
cu kao izuzetan turisti~ki i resurs za pro-
izvodnju hrane. Nastavili sa izgradnjom
puta Slijepa~ most prema Pljevljima i
@abljaku ~ime obezbje|ujemo kvalitetni-
ju regionalnu povezanost Bijelog Polja.
Radili smo na rekonstrukciji pruge i na
taj na~in bolje povezivali Bijelo Polje i sa
sredi{tem republike, sa sredi{tem dr`ave
Crne Gore, ali i sa Srbijom, preko Srbije
sa srednjom i jugoisto~nom Evropom,
kazao je \ukanovi}, isti~u}i da je kon-
vencija u Bijelom Polju kruna dosada{nje
kampanje DPS-a. Prema njegovim rije-
~ima, kao regionalni centar sjevera Crne
Gore, Bijelo Polje je najbolji primjer poli-

tike DPS. „Bijelo Polje najubjedljivija je
potvrda crnogorskog modela multinaci-
onalnog, multivjerskog i multikultural-
nog dru{tva. Bijelo Polje je u svim te{kim
isku{enjima kroz koja smo prolazili u
svojoj novijoj politi~koj i dru{tvenoj isto-
riji, bilo najsna`nija podr{ka nezavisnoj,
prosperitetnoj i evropskoj Crnoj Gori. Bi-
jelo Polje ̀ eli da nastavi tim putem. Pre-
poznaje Bijelo Polje o ~emu je rije~ ovo-
ga puta, {ta je tema ovih izbora. Opet se
nasr}e na iste one vrijednosti koje smo
mukotrpno branili i odbranili tokom
prethodnih dvadeset i pet godina u novi-
joj istoriji Crne Gore. Branili smo ih i od-
branili zahvaljuju}i mudrosti i hrabrosti

Nova Varo{ - Dom zdravlja u Novoj
Varo{i, u saradnji sa ni{kim Institutom
za radiologiju Klini~kog centra i u`i~kim
Zavodom za javno zdravlje, od 4. oktobra
do 10. novembra sprovodi akciju skri-
ninga - ranog otkivanja tumora dojke, u
okviru koje su u krugu ovda{nje zdrav-
stvene ustanove organizovani besplatni
mamografski pregledi za `ene od 50 do
70 godina. 

U prethodnih par dana, stru~njaci su
na pokretnom mamografu, kao svojevr-
snoj mobilnoj ordinaciji opremljenoj
najsavremenijom aparaturom i prostori-
jama za pacijente i medicinsko osoblje,
obavili vi{e od 300 pregleda, a prema
tvrdnjama nadle`nih, gu`ve se o~ekuju i
u narednom periodu. „Preglede je do sa-
da zakazalo oko 1.000 `ena, od ukupno
1.500 koliki je obuhvat u ovoj starosnoj
populaciji. Dnevno od 9 do 17 sati obavi-
mo pedesetak pregleda, a takva dinami-
ka planirana je sve do sredine novembra
do kada }e mamograf biti stacioniran u

krugu ustanove“, ka`e dr Branko Popo-
vi}, direktor DZ. 

U Domu zdravlja, odnosno Slu`bi za
zdravstvenu za{titu `ena, napominju da
zakazivanje mamografskih pregleda, za

Burna de{avanja na politi~koj sceni Nove Varo{i nakon {to su 
GG, DS i NS preuzeli vlast od naprednjaka, socijalista i SDP-a

Plju{te optu`be i uvrede

Prepucavanja vlasti i opozicije preme{tene su
sa portala i iz {tampanih medija na dru{tvene

mre`e, gde se vodi pravi mali „rat“ biv{ih i 
aktuelnih vladaju}ih politi~kih struktura

Zati{je pred novu buru: Nova Varo{

Dolazi vrijeme istinske socijaldemokratije

Predizborne aktivno

Poslije izbora m

Akcija novovaro{kog Doma zdrav

Besplatni mamo
Skriningom obuhva}eno oko 1
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Priboj - Fotograf iz Priboja Alen
\ole \ozgi} dobio je priliku da izla`e
u Berlinu u poznatoj galeriji, zajedno
sa Anom Cajuela Munoaz, sa Kube ,
koja je tako|e umetni~ki fotograf. Ni-
hova izlo`ba otvorena je od 6. do 26.
oktobra u „Galerie subject object“ u
okviru Evropskog meseca fotografije,
{to je va`an doga|aj za umetni~ku fo-
tografiju u Evropi i svetu.

Galeristi „Galerie subject object“, u
svom predstavljanju izlo`be ka`u da
ova dva umetnika sa razli~itih strana
sveta spaja ve{tina u hvatanju melan-
holije svakodnevice. Njihov dru{tve-
no-kriti~ki osvrt, kako ka`e kritika,
obja{njava gde to i kako zavr{avaju
sledbenici kolektivnih mitova.

O svojim utiscima sa otvaranja iz-
lo`be i o tome {ta ovaj doga|aj za nje-
ga zna~i govori za na{ list Alen \o-
zgi}. „Ovo je pre svega jedna sjajno
organizovana i dobro pose}ena izlo-
`ba. Jedan doga|aj na kome sam
imao za sagovornike ljude koji su
istinski zainteresovani za sve na{e i
posebnosti. Dobio sam i potvrdu za
svoj rad, dokaz da se iako samouk
kre}em u dobrom pravcu, naro~ito
mi je zna~ila pozitivna kritika emi-
nentnog i dokazanog poznavaoca fo-
tografije profesora Peter Fischer Pie-
la“, ka`e \ozgi} i dodaje:

- Jako mi zna~i ovaj iskorak, sada
ve} mogu re}i, u veliki svet fotografi-
je, jer sam svojim kvalitetom i talen-
tom uspeo da stignem do Berlina i iz-
dvojim se iz pribojske mejnstrim
umetni~ke scene . Tako sam dokazao
da mo`e{ da uspe{ iako ne igra{ po
zadatim pravilima ve} prati{ svoj put.
Junaci i likovi sa Alenovih fotografija
su ljudi koji poku{avaju da se sna|u
u tranziciji ali im to ne uspeva. 

S. Bjeli} 
ljudi Bijelog Polja i Crne Gore. Opet se
Crnoj Gori u formi alternative aktuelnoj
vlasti nudi ista podvala. Logi~no, jer nam
ponudu, tj. podvalu donose isti ljudi, a
oni ne znaju za bolje od toga {to kontinu-
irano nude. Nude nam ono {to su nudili
i uo~i referenduma 2006. godine, da se
odreknemo sebe i da postanemo neko
drugi“, kazao je \ukanovi}. 

Sa druge strane, lider SDP-a Ranko
Krivokapi}, na konvenciji u Bijelom Po-
lju, kazao je da dolazi vrijeme sloge, mira
i stvaranja, vrijeme istinske socijaldemo-
kratije, socijalne pravde i solidarnosti.

- Za takvu Crnu Goru smo se spremili.
Posljednji je ~as da im uzmete glas i sebi

vratite svoje ime. Ne zaslu`uju ni va{ glas
ni va{e ime, jer su poharali svoju zemlju,
ono {to je stvarala prethodna generacija i
zadu`ili idu}u. I dok god mislio sebi kao
politi~kom bi}u, taj mora znati - siguran
put nudi Socijaldemokratska partija Crne
Gore. Nemojte vi{e da vas poku{aju zapla-
{iti! Ovdje su predstavnici OEBS-a, organi-
zacije gdje sam donedavno bio i predsjed-
nik. Ne smiju oni vi{e obu}i uniforme i do-
}i po ku}ama. Pozivam ~asne ljude u uni-
formama, partije dolaze i prolaze, a DPS
ve} odlazi. ^uvajte ~ast uniforme! Na{a
dostignu}a su takva da garantuju bezbjed-
nost narodu, da ne}e biti }eranja. ]era}e
samo sud, policija i tu ìla{tvo, kazao je Kri-
vokapi}, ukazuju}i da SDP zna da gradi i
vodi dr`avu. „Zemlja u kojoj raste zaposle-
nost, u kojoj se smanjuju dugovi i pove}a-
vaju dru{tvena dobra u zdravstvu, {kol-
stvu, administraciji, infrastrukturi, lako je
mjeriti dobru dr`avu. A oni ka`u: ‘Zabora-
vite da smo vam sve ponijeli, da zbog nas
va{a |eca idu preko granice, zaboravite da
svake godine gubimo jedan odsto stanov-
ni{tva’, ono od ~ega dr`ava postoji, to gubi
ova dr`ava, ono {to je njen vrhunski smi-
sao - imati budu}nost, graditi budu}nost“,
naglasio je Krivokapi}. 

Bo{nja~ka stranka na ove izbore }e
nastupiti samostalno i o~ekuje dobar re-
zultat. Tome u prilog govore ~injenice i
informacije sa terena, a nakon izbora ka-
`u da }e napraviti koaliciju ili sporazum
sa manjinskim partijama sli~nih pro-
gramskih na~ela.

- Uslov za pregovore bi}e podr{ka EU
I NATO integracije, za{tita manjina, pri-
znavanje nezavisnosti Kosova, priznava-
nje genocida u Srebrenici, kazao je Mu-
radif Grbovi}, potpredsjednik Op{tin-
skog odbora Bo{nja~ke stranke i odbor-
nik u lokalnom parlamentu. 

Jasmin ]orovi}, ~lan OO Bo{nja~ke
stanke, kazao je da Bo{nja~ka stranka iz
dana u dan ja~a, te da je stranka koja }e
sigurno du`e `ivjeti od mnogih dana-
{njih gra|anskih partija od kojih su, kako
je rekao, mnoge u nestajanju, i poru~io
da je davanje glasa partijama koje su na
granici cenzusa ba~en glas. 

K. Musi}

koje nije potreban uput ve} samo zdrav-
stvena knji`ica (mo`e i neoverena), paci-
jentkinje iz Nove Varo{i ili bilo kog dela
zemlje, mogu ostvariti telefonskim pozi-
vom na broj 62-674, posredstvom svog

izabranog lekara ili bilo kim od medicin-
skog osoblja pri ovoj ustanovi. 

- Apelujemo na Novovaro{anke da
se odazovu akciji organizovanoj sa ci-
ljem ranog otkivanja karcinoma dojke,
od koga u Srbiji godi{nje oboli 4.000 ̀ e-
na, a umre ~ak tre}ina. Na podru~ju Zla-
tiborskog okruga godi{nje se rak dojke
u proseku otkrije kod 1.300 `ena, a u
novovaro{kom kraju u oko osam slu~a-
jeva. Mamografski pregledi su bezbolni,
kratkotrajni i bez {tetnih posledica po
organizam, a usmereni su na zdravu po-
pulaciju `ena koje nemaju nikakve
simptome eventualne bolesti. Va`no je
da se ovo zlo}udno oboljenje dijagnosti-
kuje u po~etnoj fazi jer je u tom slu~aju
u potpunosti izle~ivo, isti~e dr Goran
Mihailovi}, na~elnik dispanzera za `e-
ne. On podse}a da je mamograf u Novoj
Varo{i poslednji put bio stacioniran
2013. kada su pregledane 702 na{e su-
gra|anke. Kod deset je otkriven karci-
nom u ranom stadijumu. R. P. 

\ozgi}eva izlo`ba u Berlinu 
Ovaj prilog sufinansira op{tina PribojPRIBOJ DANAS

Rekonstrukcija fiskulturne sale 
Priboj - Pro{le nedelje su zapo~eti rado-

vi na rekonstrukciji fiskulturne sale u
Osnovnoj {koli „Nikola Tesla“ u Priboj-
skoj Banji. Radovi su finansirani donaci-
jom Uro{a i Du{ana Langure, oca i sina
koji imaju uspe{ne karijere u inostran-
stvu, a otpo~eli su godinu dana po uplati
donacije od 15. 000 evra, zbog kompliko-
vanih administrativnih procedura za izra-
du projekta i dobijanje dozvola. 

U prethodnom mesecu zavr{ena je
tenderska procedura a sa firmom koja je
dostavila najbolju ponudu, 29. septembra
je direktorka {kole Dragana Gruji~i} pot-
pisala ugovor o izvo|enju radova. Projek-
tom je planirano postavljanje novog po-
da, izgradnja spravarnice i nabavka opre-
me za fiskulturnu salu. U {koli ka`u da su
zadovoljni {to kona~no mogu obavestiti
donatora da su radovi zapo~eti, jo{ doda-
ju da su u saradnji sa izvo|a~em radova
sproveli sve neophodne mere kako rado-
vi ne bi ugrozili bezbednost u~enika i na-
stavni proces. „Inicijativa za rekonstruk-
ciju fiskulturne sale i obezbe|ivanje sred-
stava potekla je od u~enika sa ~asova gra-
|anskog vaspitanja u okviru u~enja pro-
jektnog re{avanja problema. Pored na-
stavnika gra|anskog uklju~io se i nastav-

nik fizi~kog vaspitanja, pa se preko inter-
neta do{lo i do donatora“, obja{njava Dra-
gana Gruji~i} direktorka {kole, koja se za-
hvaljuje donatorima dr Du{anu Languri i
njegovom sinu.

- Direkcija je preuzela obavezu da izra-
di projekat, me|utim u tom momentu se
izmenio Zakon o planiranju i izgradnji, a
na osnovu novog Zakona je bilo potrebno
napraviti prakti~no dva projekta - idejni,

na osnovu koga su dobijeni lokacijski
uslovi i gra|evinski, na osnovu koga smo
dobili gra|evinsku dozvolu, ka`e Irfan
Ibragi} iz direkcije i zahvaljuje se donato-
rima i {koli na strpljenju. Zavr{etak rado-
va planiran je projektom za 45 dana. Zbog
nepovoljnih vremenskih prilika mo`e se
desiti da rok bude produ`en, ali }e sala bi-
ti svakako upotrebljiva u drugom polugo-
di{tu kako ka`u u Direkciji. S. Bjeli}

Sa gra|anskog preko donatora:
Radovi na novoj fiskulturnoj sali 

Opet opozicija nudi istu
podvalu: Konvencija DPS

e: Konvencija SDP 

Ve{tina u hvatanju melanholije:
Jedna od izlo`enih fotografija

Iskorak u veliki svet fotografije:
Alen \ole \ozgi}

osti u Bijelom Polju

mogu}e koalicije 

lja i ni{kog Instituta za radiologiju 

ografski pregledi 
1.500 `ena od 50 do 70 godina

Mamograf u krugu bolnice
do 10. novembra: Pregledi
od devet do 17 sati
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Nova Varo{ - Vi{emilionska dugova-
nja, prazni magacini i manjak proiz-
vodnih radnika klju~ni su problemi u
poslovanju novovaro{kog preduze}a
AD „Sloga“. U protekle gotovo tri de-
cenije tr`i{te je zapu{teno, tehnologija
zastarela, ali je firma uprkos brojnim
negativnim referencama, sa cenama
konkurentna i to zahvaljuju}i izuzetno
jeftinoj radnoj snazi. Finansijska situ-
acija jeste kompleksna, poslovanje bre-
menito problemima, ali preduze}e ima
perspektivu posebno ako se uzme u
obzir mogu}nost prodora na tr`i{te
Ruske Federacije, isti~e diplomirani
ma{inski in`enjer Zoran \oki}, gene-
ralni direktor novovaro{kog preduze-
}a za proizvodnju auto delova „Sloga“.
On je imenovan na ovu funkciju pre
dva i po meseca odlukom Nadzornog
odbora firme, koja je od pro{le godine
u ve}inskom vlasni{tvu trojice beo-
gradskih biznismena. 

Nekada{nja industrijska
uzdanica u zlatarskom kraju,
koja je do po~etka 90-ih imala
vi{e od 350 zaposlenih, danas je
„na kolenima“, ali u poslovod-
stvu i kolektivu ne odustaju od
namere da se bore za njen opo-
ravak, unapre|enje proizvod-
nog programa i osvajanje novih
tr`i{ta. U „Slogi“ danas radi 53
ljudi, od kojih su njih 38 radnici
u proizvodnji. „Nedostatak
majstora, pre svih strugara i
gloda~a, ugro`ava budu}nost
preduze}a. Nismo optere}eni
vi{kom administracije, struktu-
ra zaposlenih je u tom smislu
vi{e nego zadovoljavaju}a, ali
zabrinjava ~injenica da }emo u
naredne dve godine ostati bez
radnika u proizvodnji. Njih {est
je na pragu penzije, a mladog
kadra nema. Zato apelujem na

{kole da u svoje obrazovne profile po-
novo uvrste ma{insku struku“, ka`e
\oki}, koji je, ina~e, od 1985. do 2004.
godine do kada je radio u „Slogi“, bio
tehni~ki direktor, pomo}nik direktora
za upravljanje kvalitetom, konstruktor
tehnologije, rukovodilac proizvodnje i
kontrole...

Dugovanja od skoro 18 miliona di-
nara „om~a su oko vrata“ ovom pred-
uze}u, isti~u u novom rukovodstvu. Fi-
nansijsku dubiozu produbili su
tako kreditno zadu`enje
od 6,5 miliona dina-
ra, dug prema
dobavlja~ima
od oko pet
miliona di-
nara, za ne-
ispla}ena
~etiri li~na
dohotka,
reprogram

doprinosa za pola godine od oko
3.600.000 dinara, struju i druge sli~ne
obaveze.

- Situaciju dodatno komplikuje ~i-
njenica da su magacini repromaterijala
i gotovih proizvoda prazni, a potra`nje
ima. Potrebna nam je hitna finansijska
„injekcija“ kako bismo obezbedili po-
trebne koli~ine ~elika i ostalih sirovina,
a potom u perspektivi i pro{irili lepezu
proizvodnog programa i modernizova-

li ma{ine i opremu. Tra`i}emo za-
to {to povoljnije dugoro~-

ne kreditne aran`ma-
ne ili sredstva iz

fondova za razvoj
kako bismo za-
dovoljili potre-
be tr`i{ta, a
njih na svu
sre}u jo{
uvek ima, ka-
`e novi gene-

ralni direktor „Sloge“ i isti~e da {ansu
vidi u izvozu na rusko tr`i{te. „Na tom
polju ima i konkretnih pomaka. Blizu
smo potpisivanja ugovora sa tamo-

{njim potencijalnim partneri-
ma, koji su zainteresovani da im
isporu~ujemo zna~ajne koli~ine
11 vrsta cilindara, {to bi za „Slo-
gu“ bila „slamka spasa“ u ovom
trenutku“. 

U poslovodstvu firme isti~u
da ne}e zapostaviti ni dosada-
{nje tr`i{te, kako doma}e, tako
ni poslovne aran`mane ranije
sklopljene sa inostranim partne-
rima, ali pod uslovima da ugo-
vorne obaveze ne idu na {tetu
„Sloge“ kao {to je to bila praksa
u nekom ranijem periodu.

- Obustavi}emo prodaju po
besmisleno niskim cenama ka-
ko bismo zaustavili dalje propa-
danje i krenuli uzlaznom puta-
njom. Imperativ }e biti ekonom-
sko isplativi poslovi, a ne proda-
ja po svaku cenu, odlu~an je \o-
ki}. On napominje da je mese~ni

obim proizvodnje oko ~etiri miliona di-
nara, a da se u „Slogi“ trenutno proiz-
vode amortizeri za teretna vozila, hi-
drauli~ne dizalice, vu~ni ure|aji (kuke),
razli~ite vrste cilindara... U skladu sa
potrebama kupaca, pro{iriva}e se i le-
peza proizvodnog programa, a ~im
preduze}e stane na zdrave noge, plani-
rano je i investiranje u modernizaciju
proizvodnje, ka`u u poslovodstvu fir-
me, koja je, ina~e, krajem 80-ih i po~et-
kom 90-ih proizvodila mese~no oko,
recimo, 1.100 teleskopskih podiza~a, a
sada ~ak ni stotinu. Sunovrat preduze-
}a, ina~e, koje je sa radom po~elo kra-
jem 1968. godine, po~inje tokom deve-
desetih, kada je „Sloga“ usled me|una-
rodne izolacije, izgubila gotovo kom-
pletno tr`i{te i borbu sa konkurenci-
jom. U novom poslovodstvu smatraju
da je period nakon toga obele`en i broj-
nim lo{im potezima tada{njeg me-
nad`menta, ali da od „naknadne pa-
meti“ nema vajde, te se valja okrenuti
budu}nosti u nadi da }e ona biti bolja
ve} u narednih par godina. 

R. Popovi}

„Beranska
Sloboda“ 

Berane - Povodom obilje`ava-
nja 75 godina od pojavljivanja i 55
godina od obnavljanja nekada-
{njeg beranskog lista Sloboda, u
galeriji Polimskog muzeja, otvore-
na je izlo`ba „Beranska Sloboda“,
na kojoj je na panoima prikazano
oko 100 naslovnica ove novine.

Izlo`bu je priredila Sonja Savi},
novinarka i poslednja urednica li-
sta Sloboda, a organizovala op{ti-
na Berane. Predsjednik op{tine
Berane Dragoslav [}eki} ukazao je
na to da u godini kada novinar-
stvo u Crnoj Gori slavi 145 godina,
Udru`enje novinara 70 godina,
Sloboda, na`alost, ne slavi, ve}
obilje`ava 75 godina od prvog br-
oja iz ratne 1941, i 55 godina od
njenog kontinuiranog izla`enja.
[}eki} je rekao da je Sloboda bila
hronika dru{tvenog, privrednog i
kulturnog `ivota, umjetnosti,
knji`evnosti, nauke, „hronika je
na{e du{e i duha, obi~aja, `elja,
planova, ostvarenih i neostvare-
nih“. Op{tina Berane je organizo-
vala i okrugli sto koji je imao za cilj
da predo~i zna~aj i ulogu nekada-
{njeg lista i potrebu za njegovim
obnavljanjem. C. D. 

Pljevlja - Nevladina organizaci-
ja“Tara“ realizuje projekat „Droga je
zlo - ne koristi to“. Projekat ima za cilj
realizaciju niza aktivnosti kako bi se
zainteresovali u~enici za aktivno dje-
lovanje u borbi protiv narkomanije u
{koli i van nje. Izvr{ni direktor NVO
„Tara“ Miloje Kljajevi}, kazao je da su
do sada realizovane brojne aktivnosti
kojima je predvi|eno podizanje nivoa

svijesti o zna~aju fizi~kih aktivnosti,
kao i informisanje na koji na~in fizi~ka
neaktivnost dovodi do nasilja i zlou-
potrebe droga. „Do sada smo odr`ali
tradicionalni jednodnevni edukativni
kamp za mlade „Zdravlje je priroda, a
ne droga“, odr`an na \ur|evi}a Tari.
Jednodnevno dru`enje mladih obu-
hvatalo je edukativne i rekreativne ak-
tivnosti koji su imali za cilj upoznava-

nje u~enika o opasnostima ovog poro-
ka i ukazivanje na sve posljedice koje
konzumacija droge nosi sa sobom.
Sportska takmi~enja „Igraj za zdra-
vlje“, imala su za cilj afirmaciju zdra-
vih stilova ̀ ivota. Na takmi~enjima su
u~estvovali u~enici seoskih osnovnih
{kola i odr`ana su na sportskim tere-
nima Osnovne {kole „Mihailo @ugi}“
u Od`aku“, kazao je Kljajevi}. NVO

„Tara“ }e u okviru projekta realizova-
ti likovni konkurs za u~enike osnov-
nih i srednjih {kola na temu borbe
protiv upotrebe droge. Najbolji rado-
vi bi}e nov~ano nagra|eni, a zatim i
prezentovani na izlo`bi koja }e biti
krajem oktobra u holu Sportskog cen-
tra . Projekat je podr`ala Komisija za
raspodjelu iz dijela prihoda od igara
na sre}u. J. D.

Nevladina organizacija „Tara“ 

Borba protiv narkomanije

Kamp na \ur|evi}a Tari

Novi generalni direktor novovaro{ke „Sloge“ Zoran \oki} o aktuelnom stanju i planovima 

Prazna kasa i magacini 
Izvoz na rusko tr`i{te 
najve}a {ansa:Zoran \oki}

Neophodna modernizacija 
proizvodnje: Iz pogona „Sloge“ 

Poslovanje 
preduze}a optere}eno
dugovanjima od skoro 

18 miliona dinara, 
manjkom pogonskih 

radnika, kao i 
nedostatkom 

repromaterijala 
i gotovih 

proizvoda



Novi Pazar - Ko bi rekao da je pre sa-
mo tri godine Novi Pazar igrao tek u
drugom odbojka{kom razredu Srbije, a
danas je jedan od najozbiljnijih kandida-
ta za najvi{i plasman u elitnoj ligi. Godi-
na 2013. mogla bi se smatrati za onu u
kojoj pokrenuta usredoto~ena sportska
kampanja - za Novi Pazar na najve}oj
odbojka{koj sceni u zemlji. U jesen te
godine u klubu odlu~uju da za trenera
imenuju mladog i do tada malo pozna-

tog Zaje~arca - Sa{u Stefanovi}a. Od ok-
tobra do decembra sve je {timalo i izgle-
dalo je da ne postoji nijedna prepreka da
se do cilja do|e u laganom hodu. Onda
se nenadano dogodio poraz od In|ije u
Pendiku, {to je bio signal za nestrpljivo
vo|stvo kluba da br`e - bolje prekine sa-
radnju sa Stefanovi}em. ^etiri meseca
kasnije, predvo|en Brankom Kova~evi-
}em, Novi Pazar }e, ba{ u In|iji, prosla-
viti najve}i uspeh u istoriji kluba, ulazak
u Superligu. Utakmicom sa Ribnicom (
nedelja, Pendik 18:00) ,,plavi“ otvaraju
svoje tre}e poglavlje u najja~oj ligi Srbije.
Sa klupe }e ih ponovo voditi Sa{a Stefa-
novi}. Njegovo ustoli~enje za prvog ~o-

veka struke predstavlja logi~an sled
okolnosti, jer ovaj 38 - godi{njak va`i za
trenera u usponu. Sa sastavom Ni{a,
pro{le sezone, bio je vi|en kao jedan od
kandidata za kratku avanturu u ligi, a na
kraju je osnovni deo zavr{io na ~etvrtom
mestu, ispred Partizana, usput pobediv-
{i Novi Pazar u oba me~a:

- Povratak u Novi Pazar do`ivljavam
kao li~nu satisfakciju. U odnosu na moj
prvi boravak ovde vidno se napredovao
na svim poljima, Novi Pazar je stabilan
u finansijskom, organizacionom i igra~-
kom pogledu. Re~ju - ovo je ozbiljan

klub. Kada sam pre tri godine odlazio to
nisam u~inio tako da zalupim nogom o
vrata. Sve kontakte i prijateljstva sam
odr`ao, a radom u drugim klubovima se
potvrdio i mislim, zaslu ìo drugu {ansu.
Sve to zajedno, pomalo je doprinelo po-
vratku u Pazar. Ovim sam zaokru`io je-
dan od zna~ajnijih perioda u trenerskoj
karijeri. Verujte, ~ast je raditi u ovakvoj
sredini. Bio je i red da do|em u klub u
kojem postoji veliki pritisak, {to u Ni{u
nije bio slu~aj. Naravno, velike su i oba-
veze, ali svi koji u sportu `elimo ne{to
zna~ajno da postignemo tome i te`imo.
Novi Pazar je kao i ja sazreo, zato mislim
da je ovo pravi trenutak da zajedno po-

ku{amo da napravim vi{e nego je do sa-
da ura|eno, a ve} je mnogo toga postig-
nuto. Klub je za kratko vreme postao in-
teresantan za na{e najbolje igra~e i tre-
nere. Iskreno, nije mala stvar voditi tim
u kojem su pre mene radili - Branko Ko-
va~evi}, Dragan Boni}, Milan Gr{i} i Mi-
lorad Kijac, pohvalno o Pazaru zbori
Stefanovi}.

Visoko pozicioniran na odbojka{koj
mapi, Novi Pazar posle ~etvrtog i tre}eg
mesta u dva jedina {ampionata u kojima
je u~estvovao, u ovaj ulazi ciljaju}i jo{ ve-
}e domete. Realno je da mu je mesto u
mo}noj grupi ~etiri, uz Crvenu zvezdu,
Partizan i Vojvodinu, skoro pa zagaran-
tovano:

- Imamo dobar tim. Ne bih se usudio
da prognoziram bolji plasman od feno-
menalnog tre}eg mesta iz pro{le sezone.
Dugo je prvenstvo i mnogo faktora od-
lu~uje o krajnjem rezultatu. Voljni mo-
menat je tu, a to donosi velike igre i re-
zultate. Mi jesmo tim za gornji dom ta-
bele, kome je, ipak, najva`nije da u plej-
ofu bude u najboljoj formi, precizan je
trener Novog Pazara. Odlasci i dolasci
igra~a obele`ili su po~etak i ove sezone.
U timu vi{e nisu, Radi{a i Nemanja Ste-
vanovi}, Kapur, Radovi}, Novoselac,
Bulatovi} i Brzakovi}, ali su tu, povratni-
ci Hamzagi} i Risti}, te [ormaz, Lopar i
Radosavljevi}:

- U potpunosti sam zadovoljan igra~-
kim kadrom. Mo`da smo i kvalitetniji
nego {to smo ranije bili. Imali smo dosta

jakih provera, ali jo{ nismo dostigli nivo
koji `elim. Bitno je da nismo limitirana
ekipa, ve} sastav koji ima dosta prostora
za napredak. Moj posao je da kroz razra-
|en sistem do|em do ekipe kakva nam
treba. U tom delu izuzetnu va`nost igra
timska psihologija. Pa l̀jivo sam radio u
tom pravcu i obrisi takvog rada nadam
se da }e doneti rezultate kakve svi ̀ elimo.
Iz tog razloga sam najmla|im i najtalen-
tovanijim igra~ima u ovom periodu pru-
`ao priliku da osete {ta zna~i igrati utak-
mice sa Crvenom zvezdom, Radni~kim
i Ribnicom. Bez obzira {to je re~ o prija-
teljskim utakmicama na njima se mno-
go toga da nau~iti. To je na~in da klub i
pre nekog normalnog roka dobije igra~e
na koje }e u budu}nosti mo}i da se oslo-
ni, a Pru{evi}, Bekri}, Simi} i Okovi} je-
su prava Pazarova budu}nost, konstatu-
je Stefanovi}. Pred svaki {ampionat lista
favorita je uvek ista - Crvena zvezda, Voj-
vodina i Partizan. Dobar deo trenera u taj
krug svrstava i Novi Pazar.

- Opet }emo imati tim kadar da u|e
u neki od evropskih kupova. ^eka nas
neizvesno prvenstvo u kojem ne vidim
izrazitog favorita. [ampionski sastav
Zvezde ostao je bez nekolicine nosilaca
igre, ali videlo ste u duelima sa nama da
je to i dalje vrlo jak tim, isto se odnosi na
Vojvodinu i Partizan. Imena ne igraju,
to je va`no da svi znamo. Setite se Voj-
vodine i njenog sastava iz pro{le sezone.
Da se izrazim ko{arka{kom terminolo-
gijom, to je bio ol-star tim. Ko bi mogao

i da pretpostavi da ni{ta ne}e osvojiti.
Nikada nisam bio pristalica velikih ime-
na po svaku cenu. ̂ vrsto se dr`im prin-
cipa da dobar tim ~ini kombinacija dva
kvaliteta, ljudskog i igra~kog. Tako sam
radio u Ni{u i uspeli smo, ne vidim da
postoji razlog da menjam ne{to {to se
pokazalo kao dobro, jasan je Stefanovi}.

Na kraju, Sa{a Stefanovi} nije zabo-
ravio da apeluje na navija~e Novog Pa-
zara. „Ovo je nova ekipa. Ima takve ka-
rakteristike da im je podr{ka publike vr-
lo va`na. Naklonost }e umeti da vrate na
najfiniji na~in, zato bih sve koji vole od-
bojku i klub pozvao da do|u sutra i na
svaku slede}u utakmicu i podr`e ove
momke. Obe}avam da niko ne}e za`ali-
ti za vremenom provedenim u Pendi-
ku“, re~i su novog-starog trenera Novog
Pazara Sa{e Stefanovi}a.
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Zaje~arac, Ni{lija, 
Kragujev~anin i Pazarac

Sa{a Stefanovi} je ro|en 17. maja 1978. godine u Zaje~aru. Do odlaska na stu-
dije igrao je u Prvoj B ligi za OK Zaje~ar. Uporedo, studiraju}i DIF u Ni{u, aktivno je
nastupao za OK Ni{, koji se u to vreme klackao izme|u Prve i Druge lige. Igrao je
na mestu tehni~ara i nosio kapitensku traku. Radio je kao trener mla|ih katego-
rija ni{kog kluba As, iz kojeg su izme|u ostalih potekli Stojkovi} i Pej~i}, odbojka-
{i koje je novopazarska publika imala priliku dobro da upozna. Jedan period pro-
veo je i u ̀ enskoj odbojci, kao trener ni{kih klubova Naisusa i Studenta, s ovim po-
slednjim izborio je ulazak u Prvu ligu. A u vreme selektorovanja Zorana Kova~i}a
priklju~io se i radu sa `enskom juniorskom reprezentacijom Srbije. U seniorskoj
odbojci, osim Ni{a i Novog Pazara, stigao je i do Irana i tamo{njeg [ahdara iz Ur-
mije, u kojem je 2012. godine radio kao pomo}nik prvom treneru Draganu \or|e-
vi}u. Ve} nekoliko godina stalno je nastanjen u Kragujevcu. 

„Gigin“ trofej u vitrini Novopazaraca
Osvaja~i 10. Memorijalnog turnira ,,Aleksandar Gigiovi} Giga“ u Kragujevcu su

odbojka{i Novog Pazara. U svom prvom u~e{}u na takmi~enju u ~ast rano preminu-
log, u 24 godini, odbojka{a Radni~kog, Novopazarci su svoje prvo u~e{}e okon~ali
sa dve ubedljive pobede. U polufinalu pobe|en je slova~ki tim Spartak Komarno,
u ~ijem sastavu je igrao i biv{i Pazarov igra~ Nemanja Stevanovi}, sa 3:0 (25:16,
25:16, 25:19). U finalu, tim Sa{e Stefanovi}a, bio je bolji od doma}ina Radni~kog,
tako|e, sa 3:0 (25:23, 25:23, 25:18). U obe utakmice u ekipi pobednika najbolji uti-
sak ostavio je korektor Irfan Hamzagi}.

Sa{a Stefanovi}, povratnik na trenersku klupu OK Novi Pazar

Ovo je tim za gornji deo tabele
Prvoslav Le{evi}

NOVI 
PAZAR -
2016/17
1. Alija Bekri}
3. Sre}ko Risti}
4. Hasan Zatri}
5. Du{an Lopar
6. Aldin Okovi}
7. Benjamin Daca
10. Elvir Zukovi}
11. Marko Bo`ovi}
13. Hamza Zatri}
14. Marko Radosavljevi}
17. Aleksandar Simi}
19. Samed Pru{evi}
20. Irfan Hamzagi}

trener: Sa{a Stefanovi}
pomo}ni trener: Asmir
D`ankovi}
statisti~ar: Fahrudin Koca
lekar: Jasmin Hamzagi}
fizioterapeut: Nevzat Iki} 

Povratak u Novi Pazar do`ivljavam
kao li~nu satisfakciju: Sa{a Stefanovi}
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Nova Varo{ - Povodom 6. oktobra - Me|unarodnog dana de~jih pra-
va, delegacija novovaro{kog Vrti}a posetila je predsednika op{tine Ra-
dosava Rada Vasiljevi}a. Doga|aj, koji je uprili~en u okviru ovogodi-
{njeg obele`avanja „De~je nedelje“ , protekao je u srda~noj atmosferi, a
„palo“ je i obe}anje predsednika da }e lokalna samouprava oslu{kivati
potrebe dece i vaspita~a i pomagati ustanovu kako bi se njen kvalitet u
radu podigao jo{ na vi{i nivo. [est pred{kolaca, u pratnji svojih vaspita-
~ica, zatra`ili su da im Op{tinska uprava kupovinom rekvizita i mobili-
jara obogati sadr`aje u dvori{tu vrti}a, a na spisku `elja na{li su se i
DVD, televizori, igra~ke...

- Deca su na{a budu}nost, najve}e blago i smisao ̀ ivljenja. Va{a da-
na{nja poseta i na{ razgovor najbolji su ugovor o saradnji, na koji }emo
staviti pe~at obe}anjem da }emo vam pomagati i poku{ati da iza|emo
u susret va{im ̀ eljama I potrebama, kazao je, izme|u ostalog, predsed-
nik Vasiljevi}, ~estitaju}i mali{anima njihov praznik. On je izrazio nadu
da }e i program op{tinskih subvencija za podsticaj ra|anja imati zna-
~ajnije efekte u budu}nosti, iznose}i ~injenicu da je upravo generacija
sada{njih pred{kolaca jedna od najmalobrojnijih u poslednjih par go-
dina - svega ih je 66. 

R. P. 

Du`i spisak `elja: Mla|ana delegacija
sa predsednikom Vasiljevi}em 

Tre}i poraz
Novi Pazar - U 4. kolu Prve futsal lige,

Novi Pazar je vezao i tre}i uzastopni poraz.
U Pendiku, Novi Pazar - FON 3:4 (0:1). Beo-
gra|ani su odlu~uju}i pogodak postigli 17
sekundi pre kraja utakmice, preko Stanko-
vi}a. Golove za doma}i sastav dali su Kari{ik,
Sadovi} i Bihorac.

Uspe{ni na RTS
krosu 

Novi Pazar - U prvom iz serije RTS-ovih
kroseva, tr~anom u Rekovcu, pobede u se-
niorskoj konkurenciji na 4.000, odnosno
6.000 metara odneli su Amela Terzi} i Elzan
Bibi}. Teodora Simovi} zauzela je tre}e, a
Haris Ajdarevi} {esto mesto. Mu{ka trka bi-
la je i izborna za sastav reprezentacije Srbi-
je na Balkanskom krosu u ]upriji (5. novem-

bar). Oba novopazarska atleti~ara obezbe-
dila su mesto na tom {ampionatu. Osim se-
niora u Rekovcu su prva mesta osvojile jo{
tri novopazarske atletske nade - Vahid Gici},
Vanja Petrovi} i Amel D`akovac. 

Prva pobeda
Jo{anice

Novi Pazar - Do prve pobede u Srpskoj
ligi - Zapad tim Jo{anice do{ao je u 9. kolu, i
to kao gost u Kragujevcu, [umadija - Jo{a-
nica 0:1 (0:0). Jedini gol postigao je Meh-
med Avdi} u 50. minutu.

Rukometa{i 
nere{eno

Novi Pazar - Rukometa{i Novog Pazara
drugi put zaredom odigrali su nere{en me~. U

3. kolu Super B lige, gosti iz Leskovca osvojili
su bod. Novi Pazar - Dubo~ica 54 20:20 (9:11).

Susedski derbi
Novi Pazar - Susedski derbi, u okviru 9.

kola zonske lige Grupa „Drina“, Sloga i Poli-
mlje su u Sjenici zavr{ili miroljubivo 1:1
(0:1). Goste je u vo|stvo doveo D`anovi} u
43. minutu, tri minuta pre kraja kona~an re-
zultat postavio je S. Milo{evi}. U ,,Moravi“,
Tutin je do`iveo poraz u Miokovcima od isto-
imenog tima 1:0 ( Simovi} u 79. minutu).

Pobeda 
u Bajinoj Ba{ti 

Novi Pazar - Uspe{no su startovali ko-
{arka{i Novog Pazara u Prvoj republi~koj li-
gi - Zapad. Oni su u 1. kolu pobedili u Baji-
noj Ba{ti doma}i Student 91:73 (36:26,
18:16, 14:19, 23:12).VE
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Povodom Dana de~jih prava, polaznici novovaro{kog vrti}a posetili Op{tinsku upravu 

Na prijemu 
kod predsednika 

Za ~istiji
Pe{ter 

Tutin - Mladi okupljeni oko
projekta „^ist grad“, koji realizu-
je Fondacija „Front“, o~istili su
sme}e na tri izleti{ta na Pe{ter-
skoj visoravni, koja se nalaze na
teritoriji Op{tine Tutin. Osim
uklanjanja sme}a, u~esnici akci-
je su postavili i drvene kontejne-
re za otpad, kao i ekolo{ke poru-
ke na vi{e lokacija. U akciji su
u~estvovali i ~lanovi Odreda izvi-
|a~a „Sand`ak“. Okupljeni oko
projekta „^ist grad“ su po~et-
kom septembra o~istili i prostor
oko elektri~ne centrale u centu
Novog Pazara. S. D. 


